Contract No. HY/2019/13 Central Kowloon Route – Buildings, Electrical and Mechanical Works 27 & 28 May 2021

<u>Buildings, Electrical and Mechanical Works –</u> Outreach Vaccination Service for Construction Sites in Kai Tak

The Government's outreach COVID-19 vaccination service was available to the site workers of the Central Kowloon Route and the Kai Tak Development Area on 27 and 28 May 2021. Vaccination service teams currently operating Community Vaccination Centres visited the Central Kowloon Route — Buildings, Electrical and Mechanical Works project site office to provide vaccination service. Around 500 doses had been administered over the two days.

The Secretary for the Civil Service, Mr Patrick Nip; the Under Secretary for Development, Mr Liu Chun-san; the Chairman of the Construction Industry Council (CIC), Mr Chan Ka-kui; and the President of the Hong Kong Construction Association (HKCA), Mr Eddie Lam, inspected the operation of the vaccination service on 27 May and expressed gratitude and support for the efforts of the construction industry in fighting the epidemic. The Permanent Secretary for Development (Works), Mr Lam Sai-hung; the Director of Highways, Mr Jimmy Chan; the Executive Director of the CIC, Mr Albert Cheng; the Vice President of the HKCA, Mr Conrad Fung, and representatives of the participating main contractors also joined the visit.

大樓及機電工程 - 啟德工地外展接種新冠疫苗服務

政府透過外展服務為建造業工地人員接種 2019 冠狀病毒病疫苗。現時營運社區疫苗接種中心的醫護團隊於 2021 年 5 月 27 日及 28 日前往中九龍幹線—大樓及機電工程工地辦公室,為中九龍幹線及啟德發展區的工地人員提供接種服務,兩日合共接種約 500 劑疫苗。

公務員事務局局長聶德權、發展局副局長廖振新、建造業議會主席陳家駒和香港建造商會會長林 健榮於 5 月 27 日到場視察工地人員接種疫苗的情況,並對建造業在抗疫方面的努力表示感謝及支持。發展局常任秘書長(工務)林世雄、路政署署長陳派明、建造業議會執行總監鄭定寧、香港 建造商會副會長馮國強,以及多個參與的總承建商代表亦一同到訪。







